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Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Máslovice dne 4. 10. 2016 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Ing. arch. Čeněk Feix, Stanislav Koranda, Ing. Vladimíra Sýkorová, Mgr. Ludmila Szöllösová, 

Mgr. Kateřina Vojtíšková, Ph.D. 

Omluveni: Ing. Vojtěch Poláček (přišel v 19.53 hodin), Andrea Zoulová  

 

Veřejnost:  2 osoby  Zahájení: 19:35 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu  

Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,30 hodin starostka obce V. Sýkorová (dále jen 

„předsedající“), která přivítala přítomné. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce bylo řádně 

svoláno, konstatovala přítomnost všem sedmi členů zastupitelstva obce a prohlásila zastupitelstvo 

obce usnášeníschopné.  

Předsedající navrhla jako zapisovatele L. Szöllösovou, jako ověřovatele zápisu K. Vojtíškovou a S. 

Korandu.  

 

Návrh usnesení 1/9/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice jmenuje zapisovatelku L. Szöllösovou a ověřovatele zápisu K. 

Vojtíškovou a S. Korandu.  

Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

2. Schválení programu 

Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání. 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Kontrola zápisu z minulého zasedání 

4. Výběr zhotovitele plynové přípojky k čp. 16 a 128 

5. Různé 

6. Diskuse 

 

Návrh usnesení 2/9/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

3. Kontrola zápisu z minulého zasedání  

Předsedající dala možnost vyjádřit se přítomným zastupitelům a občanům k zápisu z minulého 

zasedání. Nebyly připomínky.  

 

 

4. Výběr zhotovitele plynové přípojky k čp. 16 a 128 

 

Starostka seznámila přítomné s výběrem zhotovitele na plynovou přípojku k budovám čp. 16 a 128. 

Oslovila čtyři firmy (ThermoKomplet, Třebostovice, Nesydgas, Kladno, Vista, Brandýsek, 

Gastrend, Mladá Boleslav). Firma ThermoKomplet odmítla pro nedostatek času, firma Nesydgas 

vůbec nereagovala, firma Gastrend sdělila, že nepracují o víkendech, firma Brandýsek zaslala 

nabídku. Zastupitelé byli s nabídkou seznámeni minulý týden v úterý. Nabídka činí na jednu 

přípojku 53 720 Kč a na druhou 53 475 Kč (bez DPH). Na stavbu je vydáno stavební povolení i 

veškerá další povolení, zejména z plynáren a odboru dopravy. Organizace Ropid si vymínila, že 

stavba nesmí proběhnout ve všední den a určila víkend 22. a 23. říjen. Firma Brandýsek si je 
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vědoma podmínek stavby. V době stavby budou autobusy opět zajíždět až do Postřižína, aby se tam 

otáčely.  

K. Vojtíšková se zeptala, na datum, kdy byly firmy osloveny. Starostka uvedla datum 14. 9. K. 

Vojtíšková poukázala na skutečnost, že byla porušena směrnice o veřejných zakázkách, ve které 

stojí, že firmy mají být osloveny nejméně 20 dní předem. Starostka namítla, že bylo málo času, 

dostala pozdě podklady. Kdyby prodloužila termín, nestihl by se výběr firmy schválit na veřejné 

schůzi a nemohla by se stavba provést v daném termínu. Je složité domlouvat jiný termín, nejen 

kvůli pravděpodobně horšímu počasí v listopadu, ale tím, že do toho vstupuje firma Ropid a tím 

situaci komplikuje.  

Dále K. Vojtíšková sdělila, že nedostala včas podklady k rozhodování. Starostka namítla, že cenová 

nabídka firmy Brandýsek byla v úterý k dispozici a zastupitelé se s ní seznámili.  

 

Návrh usnesení 3/9/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje firmu Vista z Brandýska jako zhotovitele plynových 

přípojek k čp. 16 a č. 128 a pověřuje starostku k podepsání smlouvy o dílo s touto firmou.   

Hlasování: PRO- 4, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 1 (K. Vojtíšková)  

Usnesení schváleno.  

 

6. Různé 

Starostka sdělila následující (již sděleno na minulé schůzi):  

1) Svoz nebezpečného odpadu 8. 10.  11.45-12.30 hodin na návsi 

2) Volby do zastupitelstev krajů a do Senátu Parlamentu ČR 7. a 8. 10.  

3) Svoz velkoobjemového odpadu od 20. do 23. 10.  

S. Koranda sdělil, že před Postřižínem se tvoří u silnice skládka. Dále sdělil, že ve Vltavské bude 

zítra posekán plevel kolem ulice. P. Herman sdělil, že zařídí, aby voda odtékala z ulice a netvořila 

se tam louže při deštích.  

K. Vojtíšková se zeptala, k čemu je konstrukce u keřů ve Vltavské, jestli už tam byla nebo je nově 

zhotovená. Starostka odpověděla, že je tam proto, aby se keře příliš nenakláněli do ulice a je 

zhotovená nedávno firmou Flos. Dále se zeptala, jak se využije dotace 100 tisíc Kč na přívoz. 

Dostala odpověď, že o tom bude zastupitelstvo ještě jednat.  

V. Chalupný, kronikář obce, sdělil, že kroniku obce od letošního roku vede jinak, na počítači a o 

zápisu v kronice by mělo rozhodnout zastupitelstvo, tzn. jej přijmout nebo vznést připomínky, které 

mohou být zapsány jako dodatek k zápisu. Bylo domluveno, že i veřejnost se může nahlédnout 

seznámit se zápisem do kroniky (starostka podotkla, že to mohla vždy) a že kronikář bude přítomen 

po dva úterky na obecním úřadě, resp. v knihovně a poskytne zápis za rok 2015 k pročtení 

zájemcům.  

 

7. Diskuse 

Neproběhla. 

 

Předsedající poděkovala přítomným za účast a ukončila zasedání v 21:06 hodin.  

 

Dne 3. 10. zapsala:   Ludmila Szöllösová        

 

Ověřili:    

Mgr. et Bc. Kateřina Vojtíšková, PhD. 

 

Stanislav Koranda 

 

 

 

Vladimíra Sýkorová, starostka obce Máslovice 
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